



Volunteer Opportunity at Community Living York South (CLYS) March Break Camp

Fluent in French? Interested in inspiring the lives of youth/adults with an intellectual disability?
Join us, register today!!!

CLYS is looking for individuals who are fluent in French to volunteer at our March Break Camp across 4 locations (Vaughan, Markham, Richmond Hill and Stouffville) March 13-17, 2017.

If interested and would like more information, please contact Tharini Tharmalingam via email ttharmalingam@communitylivingyorksouth.ca or visit our website at <https://www.communitylivingyorksouth.ca/>.

Thank you!!!

Opportunité bénévole à Community Living York South (CLYS) au Camp Vacances Printemps!!!

Si vous êtes intéressé à inspirer la vie des jeunes avec des défis intellectuels et vous parlez couramment le français, vous pouvez nous rejoindre en tant que bénévole!

CLYS invite tel individus qui parle couramment le français à s'appliquer pour une opportunité bénévole à notre camp de vacances printemps situé à 4 locations (Vaughan, Markham, Richmond Hill, et Stouffville) pour la semaine Mars 13-17, 2017.

Pour plus de détails écrivez-nous à ttharmalingam@communitylivingyorksouth.ca ou par visiter notre site <https://www.communitylivingyorksouth.ca/>.

Merci!!!

